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Bestuursvoorzitter Avans Paul Rüpp: 
‘Financiering hbo moet anders’ 
  
De financiering van het hoger onderwijs moet volledig op de schop. Dat 
stelt Paul Rüpp, voorzitter van de Raad van Bestuur van Avans 
Hogeschool in Brabant vandaag in EénVandaag.  
 
Volgen Rüpp hebben hogescholen door hun financieringsstructuur er alle belang bij 
dat studenten zo snel mogelijk en in grote getale een diploma halen, en dat kan 
fraude in de hand werken:  "Dan zou je als hogeschool geneigd kunnen zijn de 
kwaliteit aan te passen om zo veel mogelijk studenten zo snel mogelijk aan een 
diploma te helpen. Dat is fout."  
  
De laatste weken ligt het HBO-onderwijs ernstig onder vuur. Diploma's zouden te 
makkelijk worden vergeven en de kwaliteit van het onderwijs zou ernstig te kort 
schieten. 
 
Hogescholen krijgen pas geld als een student zijn diploma heeft gehaald. Maar als 
een student niet slaagt, zijn alle kosten voor een HBO-instelling. Rüpp, die ontkent 
dat op zijn hogeschool ook gesjoemeld wordt, zegt dat er in het hoger onderwijs 4500 
studenten sinds 2001  staan ingeschreven, die nog steeds niet zijn afgestudeerd. ‘Deze 
studenten zien we een keer per jaar of helemaal niet meer. Maar we kunnen ze niet 
wegsturen, dat mag niet. Per student kost ons dat zes tot zevenduizend euro per jaar.’  
 
Rüpp zou graag een systeem zien waarbij de kosten van de studie na vier jaar volledig 
bij de student wordt gelegd. ‘Hierbij laat je de student na vier jaar het hele collegegeld 
betalen, dus de zeven tot achtduizend euro per jaar die studeren kost. Dat kan hij 
goedkoop lenen. Haalt hij dat na een x-aantal jaar niet, dan moet hij het zelf betalen. 
Dan leg je de prikkel bij de student neer.’ 
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